

Elvestrand Hytteforening

Styremøte no 4 - 200618

Til stede. Olav Gjærevold, Bente M Kongsgård, Roar Finstad, Jorunn R Gjerde

Kopi Guro Andersen, Vidar T Larsen

2018	Sak	Ansvarlig
1	Gjennomgang av møtereferat fra styremøtet 20.05.18 1.1 Renovasjon – Guro, Ref sak 5.5 fra styremøte 03.02.18	Guro
	1.2 Tidsplan for gjennomføring av generalforsamling: Ble enige om følgende: Generalforsamling: Lørdag 01.09.18 Kl.15:00 – 17:00 Utsendelse av innkalling 11.08.18 Frist for innkomne forslag 18.08.18 Utsendelse av evt innkomne forslag og beretning 25.08.18	
	1.5 Dugnad Ble enige om å utsette dugnad på formiddagen samme dag som generalforsamling (01.09.18). Vidar legger ut informasjon på FB siden. Kun rydding ved badekulpen i første omgang. Innhenter pris fra Hans Bekkeseth for planering ute i kulpen og legger fram på generalforsamling. Innhente pris før 10.7. slik at det kan settes inn i budsjettet.	Vidar
	1.6 Kjentmannstur: Olav legger ut informasjon på FB (Elvestrand og Stenset) historien rundt Reinsjødansen – ca 01.08.18 Vidar og Guro er turledere	Olav
	1.8 Bente ordner med dugnad for å sette opp skiltene.	Bente
2	Status utvidelse hytteforening Olav har vært i kontakt, en og flere ganger, med hytteeierne på Austhaugen. Pr nå har vi totalt 31 % positiv tilbakemelding. Roar gjør en henvendelse til de resterende. Når det foreligger en status fra han må vi sende informasjon til alle som har svar ja om videre fremdrift og planer. Innen 10.7.	Roar Jorunn/Olav/ Roar
3	Oppsummering av kjentmannstur Informasjon er lagt ut på FB og hjemmesiden Mail med informasjon er send til alle medlemmene Påminnelse legges ut på FB ca 1 uke før turen.	Vidar/Guro
4	Gjennomgang av tidsplan for gjennomføring av generalforsamlingen – se pkt 1.2	Alle
5	Årsberetning Utkast vedlagt. Markert hvem som oppdaterer hva. Frist for innspill sendes Olav innen 10. juli. Regnskapet avsluttes pr 31.7. Regnskap, budsjett og planer legges inn i årsberetningen, ikke som separate vedlegg. Planleggingsmøte før generalforsamlingen, etter at evt innkomne forslag har kommet inn, dvs 18.8 dersom flere er på hytta eller 21/22.8.	Alle Roar alle

2018	Sak	Ansvarlig
6	<p>Valg Følgende er på valg; Nestleder - Roar Kasserer - Styremedlem – Bente og Guro</p> <p>Olav kontakter valgkomiteen</p>	Olav
7	<p>Saker som bør tas opp på generalforsamlingen</p> <ul style="list-style-type: none"> - Utvidelse hytteforeningen, se pkt 2 - Årskontingent - Sosial samling/tilstelning - Det var et punkt til her som jeg ikke husker (andre som husker - ?) <p>Forslag til tema på årsmøtet – Viktig for generalforsamlingen å ha informasjon om et tema, så alle må tenke gjennom og komme med forslag innen 10.07.18.</p>	alle